
VERGADERING SENIORENRAAD

23 januari 2024

Aanwezig: Carlos Casteleyn, Frans Dewolf, Eddy Van West, Freddy Callens, Gerard 
Holvoet, Greta Vandeputte, Hanssens Jaak, Hubert Claeys, Jacqueline Engels, 
Jacques Verhulst, Johan Demyttenaere, Johan Dupont, Katelijne Van Isacker, 
Luc Vandamme Mieke Vanpoucke, Nathalie Vansteenkiste, Noel Mestdagh, Paul 
Verhamme, Werner Vandoorne

Afwezig: /
Verontschuldigd: Celine Vermeulen, Georges Masschelein,

Plaats: Raadzaal gemeente
Verslaggever: Vaernewyck An-Sofie
Bijlagen:
Volgende 
vergadering: 23 april 2024

Verwelkoming door de voorzitter

Goedkeuring verslag 

De maaltijden werden vermeld in vorig verslag, in Sint-Eloois-Winkel kunnen deze genuttigd worden 
in GAW Capelle. Dit werd foutief vermeld.

Kaarttornooi

De zaal in Rustenhove is niet vrij door een misverstand. We kunnen gebruik maken van De Kring.
We beslissen dat de datum niet aangepast wordt en verhuizen naar De Kring.
Werner Vandoorne en Noël nemen de organisatie opnieuw in handen. Eddy Van West geeft zich op 
om mee te helpen bij de inschrijvingen, bonnetjes, …. 
De Kring spreekt vrijwilligers aan voor de bar, als dit niet lukt spreken we de hostessen aan.
De deelnemers krijgen 2 bonnetjes en een gratis koffie. Met de bonnetjes kan eender welke 
consumptie gedronken worden. De verantwoordelijke van elk team krijgt een enveloppe met de 
bonnetjes voor hun leden. 
De clubs mogen geen eigen bonnetjes gebruiken om hun leden te trakteren, er bleven in het 
verleden te vaak niet afgerekende bonnetjes achter.
Er worden opnieuw boterhammen met gehakt voorzien, dit kopen we aan bij Witdouck.
De formulieren liggen vanaf 1 februari klaar aan het onthaal van het lokaal bestuur. Verenigingen 
worden aangeschreven om deel te nemen. Inschrijven kan tot 11 maart, op 18 maart loten we de 
tafels om 9.30 uur in het zaaltje tegenover het onthaal.

Franse namiddag

Dit gaat door in De Kring op 6 juni 2024.
Hubert wil meer spelen voorzien zodat men minder moet wachten. 
Er wordt opnieuw een werkgroep opgestart, deze komt samen op 26 maart om 9.30 uur in de 
cafetaria van De Kring.
Werkgroep:

 Eddy Van West
 Katelijn Van Isacker
 Hubert Claeys
 Werner Vandoorne
 Sabien Despiere
 Johan Dupont

Dit jaar wordt met een inschrijvingsprijs van € 5,00 gewerkt. Het zal ook niet mogelijk zijn pas na 
de spelen aan te komen een aan te schuiven bij de maaltijd.
Inschrijvingen en betaling gaan via De Kring.



[Geef tekst op]

Medewerkers moeten ook inschrijven zodat we de aantallen correct kunnen inschatten. De 
werkgroep bespreekt 

Fietstocht

Gezien deze vorig jaar niet kon doorgaan, is de route al klaar. We vertrekken aan het Capellehof, 
de tussenstop is in Café Sportief, Carlos spreekt hen aan. 

Ontspanningsnamiddag

Herbert Verhaeghe werd vastgelegd. De praktische zaken worden nu verder besproken.

Toneel geestelijke gezondheidszorg

Op 7 oktober om 19 uur gaat een toneel door in kader van de geestelijke gezondheidszorg. Het 
wordt gebracht voor en door senioren.

Ouderenweek 18/11

De laatste jaren rijst steeds vaker de vraag of we iets anders moeten voorzien dan fruitmanden. De 
Krieke stopt en weinig fruitwinkels zien onze grote bestelling nog haalbaar.

Ideeën:
 Een ontbijtmand, maar niet met ontbijtkoeken, eerder producten die niet meteen slecht 

worden. 
 Een handdoek met zeep.
 Een mandje van Mariënstede. 

An-Sofie vraagt aan ’t ferm of het haalbaar is om het cadeau te verpakken als wij alles aanleveren.
An-Sofie vraagt Mariënstede wat de opties zijn om een mandje te voorzien voor ongeveer € 5,00.
Voor volgende vergadering denkt iedereen na over een eventueel cadeau voor ongeveer € 5,00.

We kregen dit jaar 2 keer de vraag waarom iemand geen mandje ontving. Een verbetering met 
voorbije jaren.

Varia

 Het openbaar vervoer is niet denderend in de gemeente. 
Er kwam een volledige hervorming van bovenhand. De Lijn werd aangesproken met een 
overzicht van mensen die problemen ervaren. Er onderzocht waar aanpassingen mogelijk 
zijn. 

 Het gebrek aan geldautomaten vormt voor velen een probleem. Men moet zich ver 
verplaatsen om nog cash geld af te halen. De automaten die overblijven, staan steeds vaker 
ook in buurten waar niet iedereen zich even veilig voelt.
Misschien kan de seniorenraad een vraag formuleren naar het college van burgemeester en 
schepenen om deze bezorgdheid te uiten. Katelijn stelt voor als vertegenwoordiger van de 
seniorenraad de vraag te stellen tijdens de gemeenteraad.

 31 augustus is het opendeurdag bij De Kring. Het wordt een feesteditie, daarom wordt 
uitgebreid naar zondag 1 september. 


